
 
Referat af jægerrådsmødet den 08 DEC 2015. 

 
 

Dagsorden til rådsmødet. 
 
 
1. Velkommen og sidste nyt fra formanden. 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
3. Nyt fra det grønne råd. 
4. Nyt fra øvrige medlemmer. 
5. Året der næsten er gået. 
6. Eventuelt herunder fastlæggelse af næste møde. 

 

 
 
Ad.1 Formanden bød velkommen til alle. 
 Årsmøde bliver den 14 JAN 2016 i Højmark Forsamlingshus. 
 Formanden omtalte kort planen om skarvregulering i Skjern Å systemet samt de nye tilladelser til at 

skyde bramgæs i gåselavene.  
 Kronvildtjagten er aldeles ikke på plads endnu og der besluttes intet inden 2018 som det forlyder lige 

nu, men se allerede nu, hvad vildtforvaltningsrådet barsler med på DJ hjemmeside. 
   
Ad.2 Ingen bemærkninger. 
 
Ad.3 Se vedhæftede referat fra det sidste møde.  
  
Ad.4 Der var et ønske lidt mere kød på årsmødet og formanden lovede at kikke på de muligheder der er. 
 Lone orienterede om det nyligt afholdte møde omkring Lønborg Hede hvor man kikker på en mulig 

jordfordeling for at skabe som det hedder mere naturindhold. 
   
Ad.5 Intet konkret under dette punkt men lidt godt til ganen. 
 
Ad.6 Næste møde bliver den 8 MAR 2016 klokken 1900 på Skjern Å Naturcenter som Formanden bestiller 

og så med mulighed for et besøg på DSV.  
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